
1229253

To: @rivm.nl]
Cc: @rivm.nl]
From:

Sent: Wed 3/3/2021 8:49:31 AM

Subject: RE: Update verschillenanalyse

Received: Wed 3/3/2021 8:49:32 AM

Oef.... 1k kan me voorstellen dat jullie hier moedeloos van worden.

Bijna de helft van de systemen levert nog niet aan CIMS... dit is niet waar de grootste aantallen zitten, maar daar is

dus nog veel werk te doen. En signaal dat degenen die wel aangesloten zijn, niet regelmatig leveren.

Morgen is de stuurgroep registratie, ik zal het daar ook inbrengen.

Plus nog geen besluit over geanonimiseerde data-aanlevering van degenen die geen IC geven, zal morgen ook op

de agenda staan. Ze weten al hoe ik er over denk...

Groeten,
5.1.2e

prom:ICKECSCTEr.>
Sent: Tuesday, March 2, 2021 6:45 PM

@rivm.nl>

Cc: @rivm.nl>

Subject: FW: Update verschillenanalyse

Ter info JERE" ik worden hier wat moedeloos van. Vandaar ons voorstel om dit hogerop te bespreken.

trom:IEEE
Sent: dinsdag 2 maart 2021 18:34

2rivm.n>; [IEEE SEE © vm. >; IEE EE o i . -; IEEE
@rivm.nl>

Subject: RE: Update verschillenanalyse

Zou je ons kunnen aangeven welke aanvullende acties dit betreft? Wat de verwachting daarbij is?

Primair gaat het er om dat de ‘nee’ inderdaad ‘ja” worden en vervolgens kunnen we dan nagaan waar bij de ‘ja’ evt

nog gaps zouden zitten (voorzover als dit mogelijk is met alle ingewikkelde rekenmethodes).

Ik denk dat het goed zou zijn om me:

IEE
in overleg te gaan hoe verder. Het is heel duidelijk dat jij

hier achteraan zit/bovenop zit. Voor ons bIlijft het nog steeds niet mogelijk (en ook onduidelijk wanneer dit wel zo

is) om op CIMS over te gaan.
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